
 
PROTOKÓŁ  Nr XVIII/2008 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 18 grudnia 2008 roku 
 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1410
, zakończyła o godz.1735 

W obradach do udział wzięło 14 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. 

Radny Lech Ferdynus w obradach uczestniczył od 7 pkt. porządku obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Waldemar 

Bartniczuk zastępca burmistrza, Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Barbara Deszyńska 

skarbnik gminy, Zbigniew Olech radca prawny, kierownicy gminnych jednostek 

organizacyjnych, dyrektorzy szkół, przewodniczący Zarządu Osiedla Golczewo  

oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 
b) przedstawienie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XVII sesji. 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo 
 
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – część działki nr 16/6 obręb Samlino, gm. Golczewo. 
 
5. Projekt uchwały w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych przy jednostce 

budżetowej – Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym Szkół w Golczewie. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych  

przy jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych w Golczewie. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2009 r. 
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8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych  
przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

 
9. Projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenia nieruchomości. 
 
10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
12. Wolne wnioski i zapytania. 
 
13. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 
 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji 

udział bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Przedstawił porządek obrad, do którego burmistrz wniósł propozycję o zdjęcie 

z jego porządku punktu 4 dotyczącego projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – część działki nr 16/6 obręb 

Samlino, gmina Golczewo ze względu na brak oryginału niezbędnego dokumentu. 

Poinformował, że niniejszy projekt uchwały stanowi załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu. i zostanie ujęty w porządku obrad następnej sesji Rady 

Miejskiej, która planowana jest na dzień 29 grudnia br. 

Radni nie wnieśli uwag do propozycji Burmistrza. 

Przewodniczący obrad poddał wniosek Burmistrza pod głosowanie. 

W wyniku jawnego głosowania radni jednomyślnie 14 głosami za przyjęli 

wniosek Burmistrza o wykreślenie pkt 4 z porządku obrad. 

 

W związku z powyższym program sesji przedstawia się następująco: 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo 
 
4. Projekt uchwały w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych przy jednostce 

budżetowej – Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym Szkół w Golczewie. 
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5. Projekt uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych  

przy jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych w Golczewie. 
 
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2009 r. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

 
8. Projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenia nieruchomości. 
 
9. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
 
12. Zakończenie obrad. 
 
Następnie w wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XVII sesji Rady 

Miejskiej w opracowanym brzmieniu jednomyślnie 14 głosami za. 

 

Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 

 Radny Grzegorz Dyksy nawiązując do przeprowadzonych w Szczecinie 

bezpłatnych badań cytologicznych poinformował, że SP ZOZ w Golczewie nie może 

zrealizować badań ze względu na brak chętnych, zaś dowóz tych osób  

jest finansowany przez Gminę.  

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że jest 

to jedna z nielicznych inwestycji, która ma szanse powstać w ciągu najbliższych lat  

i może przynieść znaczne korzyści dla Gminy Golczewo. Wyjaśnił, iż przyjęcie 

zmiany w Studium otwiera jedynie możliwość inwestowania lecz nie jest aktem 

kończącym całą procedurę prawną. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XVIII/162/08 
w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego, gm. Golczewo jednomyślnie 14 za. 

 
Uchwała Nr XVIII/162/08 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych przy 

jednostce budżetowej – Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym Szkół w Golczewie. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że jest to uchwała porządkująca, ponieważ z dniem 1 stycznia  

2009 r. przestaje istnieć Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Golczewie 

przy którym został utworzony rachunek dochodów własnych i w związku z tym 

niezbędnym jest dokonanie jego likwidacji na mocy uchwały. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XVIII/163/08 
w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych przy jednostce budżetowej 

– Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym Szkół w Golczewie jednomyślnie  

14 głosami za. 

 
Uchwała Nr XVIII/163/08 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych przy 

jednostce budżetowej – Zespole Szkół Publicznych w Golczewie. 
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 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że niniejsza uchwała jest propozycją utworzenia rachunku 

dochodów własnych przy utworzonym od 1 września br. Zespole Szkół Publicznych  

w Golczewie. Źródła dochodów i kierunki wydatkowania środków na rachunku 

dochodów własnych będą takie same jak w obecnie likwidowanym rachunku 

dochodów własnych przy ZEAS Golczewo. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XVIII/164/08 
w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych przy jednostce budżetowej 

Zespole Szkół Publicznych w Golczewie jednomyślnie 14 głosami za. 

 

Uchwała Nr XVIII/164/08 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2009 r. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że projekt budżetu został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Szczecinie. 

Uchwały Składu Orzekającego RIO Nr CXLI/380/2008 w sprawie wydania opinii o 

prawidłowości prognozy kwoty długu publicznego dołączonej do projektu uchwały 

budżetowej Gminy Golczewo na 2009 r., nr CXLI/381/2008 w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2009 r.  

nr CXLI/382/2008 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania wydatków  

i rozchodów nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach, w tym deficytu 

budżetowego, wykazanych w projekcie uchwały budżetowej Gminy Golczewo  

na 2009 r. stanowią kolejno załączniki nr 10, 11 i 12 do protokołu. 

Projekt budżetu został również pozytywnie zaopiniowany przez poszczególne 

Komisje Rady: uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego 
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przedstawionego projektu uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2009 r. nr I/1/08 

Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska, nr II/1/08 Komisji 

Rewizyjnej i nr III/1/08 Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych stanowią 

kolejno załącznik nr 13, 14 i 15 do niniejszego protokołu. 

Stwierdził ponadto, że Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska wniosła jednak kilka wątpliwości do projektu budżetu, które Burmistrz  

w pełni podziela. 

Załączono ponadto pismo Burmistrza nr FKB-3010/3/08 z dnia 9 grudnia br. 

wprowadzające zmiany do projektu budżetu w związku z uchwałą nr CXLI/381/2008 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 1 grudnia 

2008 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej  

na 2009 r. 

Pismo stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Powiedział, że planowany na 2009 r. budżet jest stabilny i możliwy do zrealizowania,  

jest ponadto elastyczny i pozwoli na dokonanie różnego rodzaju zmian. 

Poinformował, że pracujemy nad kilkoma projektami i mamy na celu podniesienie 

dochodów wraz z racjonalizacją wydatków poprawiając jednocześnie funkcjonowanie 

wszystkich instytucji Gminy. 

W ciągu ostatnich kilkunastu miesięcy obniżyliśmy wydatki Gminy o około 500 tys. zł. 

Ponadto powiedział, że przy realizacji pewnych zamierzeń związanych z realizacją 

budżetu ważna jest współpraca pomiędzy burmistrzem a Radą Miejską. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu  

w dniu 16 grudnia br. pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały i poprosił 

skarbnika gminy o odniesienie się do uchylonej w części przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową uchwały Nr XVII/159/08 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia  

6 listopada 2008 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz udzielenia zwolnień przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

w Szczecinie. 

 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy poinformowała, że uchylony zapis dotyczy 

zwolnień z podatku od środków transportowych jednostek organizacyjnych Gminy 

Golczewo, gdyż narusza przepisy ustawy o konkurencji. Zapis winien określać 

wyłączenie środków transportu, które służą działalności gospodarczej, nawet jeśli są 

to środki transportowe naszych jednostek organizacyjnych. Poinformowała, że 
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naszymi jednostkami, które posiadają takie środki transportowe i świadczą również 

usługi na zewnątrz jest Zakładu Usług Publicznych i Zespół Ekonomiczno-

Administracyjny Szkół (do końca bieżącego roku, od 1 stycznia 2009 r. Zespół Szkół 

Publicznych), w związku z tym zapis ten byłby przepisem martwym, nie mającym 

zastosowania. Wymienione jednostki organizacyjne będą płaciły podatek od środków 

transportowych, który jednocześnie będzie wpływał do budżetu Gminy  

w formie dochodów. 

Skarbnik poinformowała, że pozostałe zapisy wspomnianej uchwały są zgodne  

z obowiązującym prawem. 

 Ireneusz Wilk, sekretarz gminy dodał, że przepis prawa nie zmienił się, 

zmieniła się jedynie linia orzecznictwa. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XVIII/165/08 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2009 r., 13 głosami za,  

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 
Uchwała Nr XVIII/165/08 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1450  zarządził przerwę, 

o godz. 1515  wznowiono obrady. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

dotychczas na terenie gminy Golczewo obowiązywała stawka opłat w zakresie 

odbioru odpadów komunalnych na obszarze miasta Golczewo i na pozostałym 
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obszarze w wysokości 55 zł/1m3 , w niniejszym projekcie uchwały proponuje się 

podniesienie tej stawki do 70 zł/1m3 . Poinformował, że podniesienie górnych stawek 

opłat nie oznacza, że Zakład Usług Publicznych automatycznie ją podniesie.  

Burmistrz ponadto poinformował, że górne stawki opłat w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych nie ulegną zmianie  

i będą wynosiły: na obszarze miasta Golczewo – 17 zł/m3 , na pozostałym obszarze – 

24 zł/m3 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że Komisji pozytywnie zaopiniowały  

ww. projekt uchwały.  

 Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę 

 

Nr XVIII/166/08 
w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych 9 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym  

i 5 głosach wstrzymujących się 

 

Uchwała Nr XVIII/166/08 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 
 
Ad.8 Projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że jest to jedna z uchwał porządkujących i wyjaśnił, iż Rolnicza 

Spółdzielnia Produkcyjna w Kretlewie przekazała w użyczenie Gminie Golczewo 

teren swojej nieruchomości o pow. 1,80 ha, na której zlokalizowane jest boisko 

sportowe natomiast Gmina Golczewo w zamian zamierza przekazać w użyczenie 

wymienionej powyżej Spółdzielni grunt położony w działce nr 78 stanowiącej 

własność Gminy Golczewo. Okres użyczenia w projekcie uchwały wynosi 10 lat lecz 
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w krótkim czasie po dokonaniu dalszych uzgodnień strony przystąpią do odsprzedaży 

wymienionych gruntów. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XVIII/167/08 
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości, jednomyślnie  

15 głosami za. 

 

Uchwała Nr XVIII/167/08 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 14 Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił sprawozdanie i poinformował, że 

szczegółowe sprawozdanie zostało przedłożone radnym i dodał, że w ostatnim czasie 

większość czasu pracy Burmistrza w głównej mierze skupiona była nad dalszą 

realizacją budowy boiska „Orlik 2012” oraz nad zmianą operatora dostarczającego 

ciepło do budynku ZSP, SP ZOZ i UM. 

Poinformował, że zakończenie budowy boiska planowane jest do końca kwietnia 

2009 r. zaś w wyniku zmiany wspomnianego operatora Gmina zaoszczędzi  

ok. 100 tyś zł. 

 Przemysław Opowicz, sołtys Sołectwa Kretlewo zapytał, czy jest możliwe 

częściowe otwarcie boiska np. do piłki nożnej, czy dopiero po zakończeniu 

wszystkich prac boisko „Orlik” zostanie udostępnione ? 

 Burmistrz poinformował, że otwarcie boiska nastąpi na zakończeniu wszystkich 

prac, które są prowadzone zgodnie z harmonogramem prac pod nadzorem Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Poinformował, że w chwili obecnej wykonanych jest 80 % prac i zapłata nastąpi  

po wykonaniu wszystkich prac. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał co oznaczają wspólne przedsięwzięcia  

z Gminą Świerzno i jakie są kary umowne za opóźnienie realizacji budowy boiska 
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„Orlik 2012” oraz jakich zobowiązań dotyczyło spotkanie z przedstawicielem firmy 

TES-Group ? 

 Burmistrz poinformował, że odsetki z tytułu nieterminowego wykonania prac 

były minimalne i umowa pod tym względem została źle zrobiona lecz wykonano do 

niej aneks i dzięki temu Gmina zyskała obniżenie ceny o 60 tys. zł. plus wykonanie 

projektu na kort tenisowy. 

Wspólne przedsięwzięcie z Gminą Świerzno dotyczy planowanego festiwalu 

gwiazd z udziałem 9 państw oraz wspólnej organizacji imprez np. dożynek i zawodów 

strażackich. Poinformował ponadto, że planowana jest budowa ścieżki rowerowej  

na trasie Przybiernów – Pobierowo. 

 Firma TES-Group Sp. z o.o. zobowiązała się do dofinansowania „Iskry 

Golczewo”, które zostało zrealizowane. Podczas spotkania prowadzono również 

uzgodnienia dotyczące dalszego funkcjonowania fabryki na terenie Golczewa. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała, czego dotyczyło spotkanie z Panem 

Grabowieckim reprezentującym Firmę Handlowo-Usługową oraz na czym polegał 

Finał Europejskiej Akademii Sołtysa ? 

 Burmistrz powiedział, że Pan Grabowiecki jest jednym z kontrahentów  

z którym omawiano warunki współpracy w zakresie odbioru śmieci. 

 Renata Dobrowolska, sołtys Sołectwa Drzewica poinformowała, że podczas 

Akademii odbyły się liczne prezentacje poszczególnych Sołectw i zachęciła inne 

Sołectwa Gminy Golczewo w wzięcia udziału w takich prezentacjach, które dają 

szanse rozwoju i możliwość pozyskania zewnętrznych środków finansowych. 

 Burmistrz poinformował, że brał również udział w powyższej Akademii,  

w którym uczestniczył Wojewoda i Wicemarszałek Województwa, wyraził słowa 

uznania dla Pani Sołtys za zaangażowanie i przygotowanie stoiska. 

 Radny Tomasz Wawrzyński, zapytał o spotkanie z przedstawicielem Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w sprawie regulacji rzeki Niemica i Wołczenica, czy 

wymienione rzeki zostaną oczyszczone dodał, że są zabezpieczone środki finansowe 

w ramach UE na regulacje rzek z których można skorzystać. 

 Burmistrz poinformował, że każdego roku do Starostwa składane są wnioski  

w sprawie regulacji dróg wodnych lecz dotychczas nie osiągnęły zamierzonych 

oczekiwań, do Zarządu Melioracji również złożono stosowny wniosek.  

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego sprawozdania. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie złożone  

przez Burmistrza. 

Radni w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie 15 głosami za przyjęli  

ww. sprawozdanie. 

Sprawozdanie burmistrza z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 23 

do protokołu. 

 

Ad. 15 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrza poinformował, że dyrektor 

Samodzielnego Publicznego Szpitala w Szczecin-Zdrojach wystąpił pismem  

w miesiącu lipcu br. o nawiązanie współpracy w zakresie przeprowadzenia 

bezpłatnych badań cytologicznych i okulistycznych dla mieszkańców poszczególnych 

Sołectw.  

W związku z powyższym Gmina przesłała powyższe pismo do wszystkich Sołectw 

Gminy Golczewo z zapytaniem o ewentualne zainteresowanie powyższą akcją 

poszczególnych mieszkańców. Zainteresowanie jednak okazało się dość duże  

w szczególności u osób starszych. 

Z uwagi na fakt, że Gmina nie mała podobnego sygnału z miejscowej placówki 

medycznej a część osób ze względów osobistych nie chciała korzystać z naszego 

gabinetu. Gmina mając na względzie dobro mieszkańców, której obowiązkiem jest 

również dbanie o ich zdrowie podjęła decyzję o finansowaniu dowozów. 

Poinformował, że odbyły się trzy wyjazdy (8 października oraz 3 i 10 grudnia br.). 

Ogólny koszt wyjazdów wyniósł 1.800,00 zł brutto, zaś wyniki badań dały ogólnie 

wynik pozytywny w sensie medycznym u części osób stwierdzono jednak problemy 

zdrowotne, którym zalecono dodatkowe badania. 

Stwierdził, że przedstawiona forma badań przyczyniła się do poprawy zdrowia 

społeczności lokalnej. 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że SP ZOZ posiada wolne moce 

przerobowe oraz wolne punkty lecz nie ma maksymalnej liczby pacjentów i skoro jest 

aż tak duże zapotrzebowanie to uważa, że „coś tu jednak nie gra”. 

 Zastępca burmistrza stwierdził, że część osób wolało skorzystać z poradni 

zewnętrznej. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała, które Sołectwa skorzystały z tej formy badań. 
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 Zastępca burmistrza wymienił zainteresowane Sołectwa tj.: Wołowiec, Upadły, 

Drzewica, Mechowo Unibórz i Niemica i dodał, że w tej sprawie prowadzona  

jest pełna dokumentacja. 

Poinformował także, że wiele kobiet nie było badanych nawet przez ostatnich 30 lat  

i pocieszające jest to, że takiej możliwości skorzystały. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu Kamieńskiego jako lekarz rodzinny SP ZOZ  

w Golczewie powiedział, że w całej Polsce została przeprowadzona podobna akcja  

i została wykonana w 2-4 %, tak niewielki procent wynika ze świadomości zdrowotnej 

i kulturowej wielu osób i ogólnie nie odniósł dużego oddzwięku i stwierdził, że jeżeli  

w Gminie Golczewo powyższa akcja odniosła tak duży skutek, to należy się z tego 

cieszyć. 

 Renata Dobrowolska, sołtys Sołectwa Drzewica poinformowała, że każde 

Sołectwo w sierpniu br. otrzymało wspomniane wyżej pismo od Burmistrza i miało 

równe szanse aby z nich skorzystać Zadaniem każdego sołtysa było zorientowanie 

się, czy mieszkańcy są zainteresowani badaniami w Szczecinie oraz sporządzenie 

listy osób. Z tej akcji skorzystały nie tylko wybrane Sołectwa lecz Sołectwa, których 

mieszkańcy wyrazili chęć poddania się takim badaniom. 

 

Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania. 

 Roman Dorniak, radny Powiatu Kamieńskiego zapytał, czy są podjęte prace 

mające na celu poprawę funkcjonowania sieci wodociągowych na terenie gminy, czy 

jest wykonana analiza jej stanu technicznego, jaka jest skala awaryjności i co będzie, 

gdy nastąpi wielka awaria sieci, która może doprowadzić do nieobliczalnych 

konsekwencji. 

 Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej trwają dalsze uzgodnienia  

w sprawie poprawy funkcjonowania sieci wodociągowych i powyższy temat zostanie 

uzgodniony na jednym z najbliższych posiedzeń Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska. Ponadto poinformował, że główny problem 

również stanowi kanalizacja Gminy i w tej kwestii także trwają uzgodnienia. 

Prowadzona jest stosowna inwentaryzacja i opracowany jest Program na pozyskanie 

zewnętrznych środków finansowych na ten cel. 
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 Ad. 18 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał 

zamknięcia XVIII sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 
 


